

# ORVX

Veterinary Specialists

Specialized liquid premix



## SUPER ENERGY

## سویر انرجی

- Super Energy is a popular food supplement for pregnant animals and is composed of parasites that prevent poisoning.
- The offspring feeds on the parasites after birth, which boosts immunity.
- It is also a general and refreshing supplement for camels, sheep, goats, horses and cattle. It stimulates appetite after childbirth and prevents preeclampsia and other metabolic diseases.
- A small amount of energy food with concentrated ingredients has a positive effect in preventing pre-eclampsia.
- It also provides good nutrition, raises blood sugar and improves fertility.
- Represents a strong auxiliary factor for the digestive system and contributes to stimulating the work of immunity in the animal's body and disease resistance.
- The liquid also contributes to raising fertility, production rate, and preventing muscle diseases.
- It builds the skeleton, avoids rickets, resists microbes, and multiplies the production and deficiency of vitamins in animals.

### Usage:

- Use in cattle: Use by impregnation 3 days before birth 500gr/day, after birth 500gr/day in Ovines : Use with impregnation 100gr/day 3 days before birth, 100gr/day after birth Mainly produced for cattle and small cattle.

### Packaging:

- 1-liter bottle.
- 5-liter bottle.

- سویر انرجی مکمل غذائی شہیر للحيوانات الحامل ويتكون من الطفيليات التي تمنع التسمم .
- يتغذى النسل على الطفيليات بعد الولادة مما يعزز المناعة .
- كما أنه مكمل عام ومنعش للإبل والأغنام والماعز والخيول و الأبقار حيث ينشط الشهية بعد الولادة ويمنع تسمم الحمل وأمراض التمثيل الغذائي الأخرى .
- كمية صغيرة من طعام الطاقة مع مكونات مركزة لها تأثير إيجابي في منع تسمم الحمل .
- كما أنه يوفر تغذية جيدة ، ويرفع مستوى السكر في الدم ويحسن الخصوبة .
- يمثل عامل مساعد قوي للجهاز الهضمي و يساهم في تحفيز عمل المناعة في جسم الحيوان ومقاومة الأمراض .
- كما يساهم السائل في رفع الخصوبة ومعدل الإنتاج والوقاية من أمراض العضلات .
- و يعمل على بناء الهيكل العظمي وتجنب الكساح ومقاومة الميكروبات ويضاعف إنتاج ونقص الفيتامينات في الحيوانات .

### طريقة الاستخدام

- الاستعمال : الاستخدام في الماشية: يستخدم بالتلقيح قبل 3 أيام من الولادة 500 غرام / يوم ، بعد الولادة 500 غرام / يوم في الأبقار: يستخدم مع التشريب 100 غرام / يوم 3 أيام قبل الولادة ، و 100 غرام / يوم بعد الولادة ينتج بشكل رئيسي للماشية والماشية الصغيرة

### التعبئة

- زجاجة 1 لتر .
- زجاجة 5 لتر .

Recommended by the vets!

أوصت بها الأطباء البيطريون!